
 
 
Regelmatig is in het afgelopen jaar door de Continentie Stichting en door diverse partijen - waaronder D66 
Rijswijk  (o.a. Nav RA 18 040 en in het formu stad van februari 2019) - aandacht gevraagd voor de 
beschikbaarheid van openbare toiletten in Rijswijk,mede op basis van het VN Verdrag voor mensen met 
een handicap. Zodat iedereen mee kan doen. Rijswijkers willen gemakkelijk op pad kunnen hun 
gemeente. Een goede en toegankelijk toilet is hier voor velen onderdeel van, of noodzakelijk om 
überhaupt zelfstandig de deur uit te gaan. Het is bekend dat in Rijswijk deze toiletten er nu niet zijn. Het 
kan gaan om een toilet van een ondernemer, een sport of gemeentelijke voorziening of een beheerd 
openbaar toilet. D66 Rijswijk heeft de gemeente vorig jaar gevraagd om actie te ondernemen. Allereerst 
om zelf inzicht te hebben in de openbare en toegankelijke toiletten in de openbare ruimte en haar eigen 
voorzieningen. Daarnaast is verzocht om in gesprekken en contacten met ondernemers na te gaan of zij 
een (toegankelijke) toilet voorziening beschikbaar hebben of willen stellen. Het afgelopen jaar is geen 
antwoord op deze vragen of de voortgang van ontvangen. Daarom stellen we de volgende vragen: 
 

1. Wat is de stand van zaken:  
a. hoeveel openbare toiletten telt Rijswijk, en zijn deze toegankelijk?  
b. Hoeveel voorzieningen en ondernemers stellen hun toilet open, en zijn deze toiletten 

toegankelijk? 
c. Is dit aantal gegroeid?  

- Zo ja, hoe zetten we deze trend verder?  
- Zo nee, wat staat hieraan in de weg?  
- Wat gaat het college doen om voor groei te zorgen? 

2. Hoe stimuleert de gemeente het beschikbaar hebben van toegankelijke  toiletvoorzieningen bij 
haar eigen gebouwen, bij instellingen / voorzieningen en bij ondernemers? 
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